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  AGENDA 
NB: alle nieuwe data in de agenda worden cursief en vet weergegeven 
 

 5 april Play-in (informatie bij Ellen de Groot, tel: 0313-650518) 
 5 april Serenade J&M Zadelhoff (20:00 uur Schuure zonder uniform) 
 13 april Serenade A&T Berends (FF & Lego/17:00 uur/groen uniform) 

 20 april Eerste Paasdag Koralen bij Kruiskerk (FF / ’s ochtends) 
 4 mei Dodenherdenking (FF / 19:15 uur op Eerbeekse begraafplaats) 
 29 mei Hemelvaartsdag (FF / LEGO / 06:45 uur Oranje Nassauplein) 
 6 juni Vogelschieten óf Avondvierdaagse (FF & Lego begin avond) 

 9 juni Koffieconcert Fanfare & Lego (11:00 uur Eerbeekse kermis) 
 26 juni Open repetitie Fanfare in De Schuure 
 29 juni Koffieconcert Fanfare & Lego (11:30 uur ergens in Eerbeek) 
 2 juli Laatste repetitie voor de vakantie Lego 
 3 juli Laatste repetitie voor de vakantie Fanfare 
 20 august. Eerste repetitie na de vakantie Lego 
 21 august. Eerste repetitie na de vakantie Fanfare 
 12-14 sept. Jeugdkamp 

 19 sept. Muziek bij WK touwtrekken in Assen (FF + LEGO / 17:00 vertrek) 
 27 sept. Bijenmarkt; 10:30 tot 13:30 uur / De Schuure (FF + LEGO) 
 8 novemb. Herfstconcert 
 22 novemb. Intocht Sinterklaas (begin middag / Schuure) 

 21 dec. Volkskerstzangdienst (Fanfare / 18:30 uur in de Beekkerk) 
 28 dec. Oudejaarsuitstuif (16:00 uur / Korenmolen) 
 13 mrt ’04 Winterconcert (alle leden 12:00 tot 23:00 uur) 
 14 mrt ’04 Opruimen winterconcert (10:00 uur IEDEREEN AANWEZIG !!) 
 18 mrt ’04 Ledenvergadering (20:00 uur / Schuure) 
 20 mrt ’04 Feestavond (20:00 uur / Korenmolen) 
 

 Bericht uit Hattem 
 

We hebben met een behoorlijke grote groep 
jullie winterconcert bezocht. We vonden het 
een leuk concert en we hebben, met name, 
met bewondering geluisterd naar het solostuk 
van Gerd. Hardstikke mooi gespeeld. 
Natuurlijk had ik hem daar zelf ook al voor 
gecomplimenteerd. Maar het mag nog wel 
eens onderstreept worden, dacht ik zo. Wij 
hebben verder op 5 april a.s. zelf een concert 
waarbij de door ons opgenomen cd in 
premiere gaat. Martijn Hutten en Erik 
Rozendal spelen tijdens dat concert met ons 
mee. Misschien is dat leuk om een keer te 
vermelden in de infopaper. Iedereen uit 
Eerbeek is natuurlijk van harte uitgenodigd! 
Verder heb ik geen nieuwtjes dus de groeten 
voor iedereen vanuit Hattem. 
 

Tot spoedig ziens,… Martin 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 De “hiep hiep roeper” 
 

Onderstaande mededeling vond ik in het club-blaadje "Nootities" van het Dierens 
Harmonie Corps. Ik wil ook wel zo'n officiële benoeming! En wie werpt zich op als 
officiële vervanger? Daar moeten we dan maar audities voor doen ;-) 

Groeten, 
Henk 

    “BELANGRIJKE MEDEDELING” 
 

Zoals u weet moet er binnen de vereniging veel gedaan worden. Het is de taak van o.a. 
het bestuur om deze taken zoveel mogelijk te verdelen over het liefst zoveel mogelijk 
mensen. Ook onze voorzitter heeft vele taken, maar zoals u weet kan onze voorzitter 
ook goed delegeren. Vele jaren was hij degene die na het spelen van ‘lang zal hij/zij 
leven’, driemaal achter elkaar ‘hiep hiep’ mocht roepen waarop steevast de rest ‘hoera’ 
antwoordde. Na jaren deze taak naar behoren te hebben uitgevoerd is besloten dat met 
ingang van het nieuwe jaar Rob Gerritsen deze taak van hem over gaat nemen. Rob 
Gerritsen heeft voldoende kracht in zijn stem en bovendien enige ervaring. Hij gaat deze 
taak het hele jaar voor zijn rekening nemen en zal in geval van afwezigheid worden 
vervangen door Femke van de Pol. Femke van de Pol is daarmee ook één van de 
kandidaten voor 2004. Andere kandidaten kunnen zich aanmelden tot uiterlijk donderdag 
16 oktober 2003. We hopen in de december uitgave 2003 van Nootities bekend te 
kunnen maken wie de ‘hiep hiep roeper’ voor 2004 wordt. We danken langs deze weg 
Marti hartelijk voor de afgelopen jaren. 

(Rob Gerritsen / Nootities 4-de kwartaal 2002) 
 
 
 
 
 
 
 
Jaap 
Qualm 
en 
Bianca 
Schut 
op de 
feest- 
avond 
van 
zaterdag 
15 maart jl. 



 Ledenvergadering 13 maart 2003 
 

Donderdag 13 maart jl. hadden we weer de jaarlijkse algemene ledenvergadering. In 
totaal waren 35 leden aanwezig, duidelijk minder dan vorig jaar. Met name de leden 
van het LEGO- orkest waren in de minderheid. Een lage opkomst vind ik jammer 
want de jaarvergadering is toch DE mogelijkheid om gezamenlijk ons steentje bij te 
dragen aan het ’welzijn’ van onze vereniging. 
 

Het was een goede vergadering en hieronder wil ik kort een aantal punten aangeven 
die we besproken hebben: 
 

- 2002 was zowel muzikaal alsook financieel een succesvol jaar. Ook de begroting 
van 2003 ziet er redelijk uit en dit betekent dat we in 2003 wederom een aantal 
investeringen in uniformen en instrumenten kunnen doen. 

- Louis Buitink is uit het bestuur getreden. Ben Leemkuil zal zijn taken als 
vertegenwoordiger van het LEGO-orkest in het bestuur overnemen. 

- De oud papier actie was in 2002 succesvol. Er is zo’n 750.000 kilo papier 
opgehaald. Per april 2003 zal er het een en ander gaan wijzigen in de routes die 
we gaan rijden. Dit is de uitkomst van zo’n 1,5 jaar overleg met de gemeente 
Brummen door Hans Wensink en Jaap de Wit. We zullen de wijzigingen via een 
advertentie in de krant bekend maken en ook komen er wat redactionele artikelen 
in de kranten over het waarom van de wijzigingen. 

- Ten aanzien van de uniformen heeft de vergadering ingestemd met de volgende 
gefaseerde aanschaf:  
 

1) Eerst uniforme groene kleding voor 
op de weg: d.w.z. alle LEGO leden 
krijgen net als de fanfare groene 
colberts en petten in plaats van de 
groen/oranje colberts met kolbak. In 
april zal een pas-en meetdag 
worden georganiseerd. 

2) Daarna willen we overgaan tot de 
aanschaf van uniforme broeken die 
we zowel binnen als buiten 
aankunnen. Kleur e.d. zal door een 
commissie worden uitgezocht en 
aanschaf kan hopelijk in 2004. De 
meerderheid van de vergadering 
stond positief tegenover het betalen 
van een eigen bijdrage voor een 
nieuwe broek. 

3) In ieder geval in 2008 (110 jarig 
bestaan) schaffen we dan 
bijpassende bovenkleding aan. Een 
colbert voor op de weg en een gillet 
voor concerten. Geld hiervoor zullen 
we in de loop van de jaren met 
financiële acties bij elkaar moeten 
sparen.        Louis Buitink demonstreert nieuw uniform 
 

- De saxofoonstop is opgeheven voor het LEGO-orkest onder de volgende 
voorwaarden: 
 

a) Er worden geen nieuwe saxofoons aangeschaft dus we moeten het doen met 
de saxen die we nog hebben. We hadden al twee meisjes op de wachtlijst 
staan dus daarmee zijn de beschikbare instrumenten al weer vergeven. Wel 
zijn mensen welkom met een eigen instrument, maar dan geldt ook: 

b) Het lid kan alleen meespelen met het LEGO-orkest en kan NIET doorstromen 
naar de fanfare omdat de sectie bij de fanfare meer dan vol zit. Bovendien moet 
het eigen instrument van goede kwaliteit zijn. Dit ter beoordeling van Hans 
Slijkhuis.  

- Cees de Groot vervangt zijn vrouw Ellen als vertegenwoordiger van Eendracht in de 
culturele stichting van de Gemeente Brummen. 

- Er zijn een aantal wijzigingen in het jaarprogramma opgetreden en ook zijn 2 extra 
data genoemd. Hiervoor verwijs ik graag naar de agenda achter in deze infopaper. 

- In de rondvraag zijn nog een flink aantal opmerkingen gemaakt waarmee we als 
bestuur aan de slag gaan. Hierover worden jullie in de loop van de tijd geïnformeerd. 

 

Tot zover de belangrijkste zaken die we in de Algemene Ledenvergadering hebben 
besproken. Ik spreek bij deze de hoop uit dat we volgend jaar weer met meer leden om 
tafel zullen zitten. 

Liane van der Veen 
 

 Compliment donateursactie!! 
 

Op een ochtend in februari word ik op mijn werk aangehouden door een collega die weet 
dat ik lid ben van Eendracht. Ze vertelt me enthousiast ‘dat ze nu ook lid van de club is’. 
Het blijkt dat ze is benaderd als nieuwe donateur (door Wim Wensink). Ze gaf zelf al aan 
dat de actie ‘marketingtechnisch’ goed in elkaar zat. Zo kon ze zien dat de buurvrouw 
ook donateur was geworden (dus dan wil je toch niet achterblijven?!). En ‘iedereen doet 
5 Euro‘ dus dat deed zij natuurlijk ook! Ze vond het een leuke actie en eigenlijk verbaast 
het haar dat ze zolang ze in Eerbeek wonen (5 jaar) nog niet eerder zijn benaderd. Dit 
geeft maar weer aan hoe makkelijk het met een slimme aanpak kan zijn om nieuwe 
donateurs te werven en dan is het vooral leuk om te horen hoe enthousiast de nieuwe 
donateurs zelf zijn! 

Groeten, Helen Zweverink 

 Wist u dat… 
 

… Ben Leemkuil iedereen bedankt voor haar/zijn medewerking bij de donateursactie? 
… hij in een volgende infopaper wat uitgebreider op deze actie zal ingaan? 
… er 40 CD’s van het Eendracht jaaroverzicht 2002 zijn gedrukt en verspreid? 
… er nooit eerder vertoonde videobeelden op die CD staan? 
… de CD’s nog steeds voor 1 euro zijn te bestellen bij onze webmaster Henk Wensink? 
… deze infopaper eerder in de bak lag dan op het net stond? 
… dat niet vaak voorkomt? 
… dat komt doordat onze webmaster aan het skiën is in Zwitserland? 
… er zeer veel nieuwe data in de agenda staan? 
… het goed is om deze nieuwe data in uw agenda te noteren!! 
 
Colofon: Wim Wensink; Email: infopaper@eendracht-eerbeek.nl   

mailto:infopaper@eendracht-eerbeek.nl

